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در خصوص انگیزه خودتان برای شروع این فعالیت توضیح 
دهید.

انگیزه اصلی من در این راه فقط کسب درآمد نبود و همین موضوع قدرت 
خارق العاده ای به من می داد. در ادامه با خرید یک چرخ صنعتی کار تولیدی 
خود را آغاز کردم و پس از گذشــت مدت ها تا حــدودی به اهداف مورد 
نظر خود دســت پیدا کردم و در نهایت موفق به راه اندازی کارگاه تولیدی 
اطلس کاور شــدم. در حال حاضر مشغول تولید انواع کاورهای مبلمان از 
جمله ژله ای و شیشه ای و انواع مطلسه دوزی ها، آسان کاورها و... هستم. 
همچنین کاورهای لحاف و روتختی و انواع کیف های چرم دست دوز با 
چرم طبیعی از دیگر محصولات اطلس کاور اســت. ناگفته نماند، آسان 
کاورهای مختلف برای برخی از نقاط کشور از جمله تهران، اصفهان، کرج، 
اهواز، آذربایجان غربی، آذربایجان شرقی و... ارسال می شود. شایان ذکر 
اســت، یکی از مهمترین دلایل موفقیت ما، کیفیت بالای محصولات، 
رعایت استانداردها و همچنین خوش قول بودن در کار بوده است. شایان 

ذکر اســت، هم اکنون با اکثر گالری های مبل طرف قرارداد هســتیم و 
محصولات اطلس گالری را با بهترین کیفیت ارائه می دهیم.

آیا تاکنون در زمینه صادرات محصولات خود به بازارهای 
خارجی نیز اقدام کرده اید؟

بعضــی از محصولات تولیدی اطلس کاور به خارج از کشــور ارســال 
می شود، ولی نه به صورت انبوه که بتوان گفت، محصول صادراتی داریم. 
گردشگران خارجی از کشورهایی مانند فنلاند، اتریش و سوئد، تولیدات 
چرمی ما که انواع کیف های چرمی دست دوز مردانه، زنانه، دیپلمات ها و... 
را شــامل می شود، به عنوان سوغات خریداری می کنند، با این حال فعلا 
امکان تولید انبوه محصولات را نداریم تا به طور خاص در زمینه صادرات 

کالاها فعالیت کنیم.
هم اکنون چه تعداد افراد در این کارگاه مشغول به فعالیت 
هستند و به عنوان یک کارآفرین چقدر در زمینه اشتغال زایی 

موفق بوده اید؟
تا قبل از شیوع کرونا حدود 38 نفر به صورت دورکار و حضوری در کارگاه 
اطلس کاور مشــغول به فعالیت بودند، ولی با شدت گرفتن این بیماری، 
مجبور به کاهش روند کار شدیم، به طوری که هم اکنون حدود 10 نفر به 
صورت مستقیم در این کارگاه مشغول به فعالیت هستند. اغلب افراد بر این 
باور هستند که کارآفرین بودن، مختص آن دسته از افرادی است که یک 
کارخانه بزرگ دارند و حداقل یک هزار نفر در اســتخدام آن ها باشد، ولی 
این طور نیست. خوشــبختانه علاوه بر افرادی که به صورت مستقیم در 
ایــن کارگاه فعالیت دارند، حدود 120 نفر را به  طور رایگان آموزش داده ام 
و این موضوع باعث شده تا آنان کارگاهی هرچند کوچک و البته خانگی 
راه اندازی کنند. با دیدن موفقیت های روزافزون این افراد به خود می بالم و 

روزبه روز به اهداف خود نزدیک تر می شوم.
در خصــوص مشــکلات و دغدغه های خــود از ابتدای 

راه اندازی اطلس کاور تاکنون توضیح دهید.

«همیشهعلاقهمندبهراهاندازییککارخانهیایککارتولیدیبودمتابستریرابرایاشتغالزایىجوانانزیادیفراهمکنم،چراکهمعمولااینباوروجود
داردکهجوانانازنبودیککارمناسبرنجمىبرندوبیکاریبیدادمىکند.منفقطارادهکردموبایکبسمااللهوبادستخالىتصمیمگرفتمواهدافمورد
نظرمرایادداشتکردم.تمامکارهایىکهبرایرسیدنبهاهدافکمکممىکرد،اولویتبندیکردم.درابتدایمسیربهدفعاتبامشکلاتزیادیمواجهشدم،
ولىهیچوقتجانزدمودلسردنشدمتادرنهایتبههدفدلخواهخوددستیافتم.»اینتنهابخشىازصحبتهایخانماعظمندیمى،موسسومدیر
کارگاهتولیدیاطلسکاوروبانویکارآفریناستانارومیهباسابقهای25سالهدرزمینههایهنریازجملهگلسازی،چرمدوزی،کاوردوزیو...استکهاز
سختىهایورودبهحوزهتولیدوکارآفرینىسخنمىگوید.ماهنامه«دنیایسرمایهگذاری»درراستایایفایمسئولیتهایاجتماعىخود،تصمیمگرفتهتا

ازاینپسبابانوانکارآفرینکشوربهگفتوگوبپردازد.مشروحمصاحبهبااینبانویکارآفرینازنظرخوانندگانارجمندمىگذرد.
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در ابتدای راه اندازی این کارگاه با مشکلات فراوانی مواجه بودم که به عنوان 
نمونه می توان به کمبود نقدینگی اشاره کرد. همان طور که می دانید، برخی 
از جوانان این دغدغه را دارند که با راه اندازی یک کار تولیدی، به عنوان یک 
کارآفرین شناخته شوند و در همین راستا بر این باور هستند که باید سرمایه 
زیادی هم در اختیار داشته باشند، ولی من به عنوان یک بانوی کارآفرین، 
بر این فرضیه غلبه کردم و با اطمینان کامل می گویم که با حداقل سرمایه 
هم می توان به فعالیت پرداخت و با مرور زمان کار را گســترش داد. شروع 
یک کار، نیازمند دانش و مهارت است و باید آموزش های لازم را فرا گرفت. 
در این میان، من به عنوان یک کارآفرین به منظور کمک بیشتر به جوانان 
علاقه مند به این کسب وکار، یک سایت آموزشی را طراحی کرده ام و برای 
کسب مهارت ها، دیگر نیازی به پرداخت هزینه های گزاف نیست و از 
طریق این ســایت به راحتی می توانند صفر تا صد این حرفه و صنعت 
را بــا تمام جزئیــات و ترفندها بیاموزند و برای خود کســب وکاری را 

راه اندازی کنند.
انتخاب طرح و رنگ پارچه در چه فرآیندی انجام می شود تا 

مورد پسند مشتریان قرار گیرد؟
در گذشته مبلمان یک کالای لوکس به شمار می رفت و قشر مرفه جامعه از 
آن استفاده می کرد، ولی امروزه مبلمان به یک کالای مصرفی تبدیل شده و 
تقریبا می توان گفت که تمام اقشار جامعه، حتی در روستاهای دوردست هم 
از این محصول استفاده می کنند، همین موضوع باعث افزایش تقاضای این 
کالا شده است. علاوه بر این، چون قیمت مبلمان به دلیل مسائل زیادی از 
جمله تورم، افزایش پیدا می کند، مردم سعی دارند تا از مبلمان خود به خوبی 
محافظت کنند، بر همین اساس تقاضا برای خرید کاورهای مبلمان بیشتر 
از گذشته شده است، چراکه با استفاده از این کاورها، عمر مفید مبلمان بالا 
می رود. از طرفی، رنگ روشن، فضای محیط را بزرگ تر نشان می دهد، به 

همین دلیل اغلب مردم خواهان استفاده از رنگ روشن هستند.
آیا در زمینه تهیه مواد اولیه و پارچه مناســب با محدودیتی 

مواجه هستید؟
در ایــن زمینــه تولیدات ایران پاســخگوی نیازمان اســت، هرچند که 
انتظاری هم غیر از این نیســت. با این حال مشکلاتی هم وجود دارد که 
یکی از مهمترین آن ها در مورد رنگ و کد پارچه اســت که انتظار داریم تا 
تولیدکنندگان پارچه، در صدد رفع این مشکل برآیند تا به راحتی و با خیالی 

آسوده به تولید محصولات مورد نظرمان بپردازیم.
تاکنون موفق به دریافت چه جوایز و گواهینامه هایی در حوزه 

کارآفرینی شده اید؟
کارآفرین یعنی ایجادکننده شغل. هدف اصلی من، زمینه سازی و ایجاد یک 
شغل پر سود برای جوانان در هر قشری از جامعه بوده و خواهد بود، به همین 
دلیل بیشترین انرژی خود را صرف همین موضوع کرده ام و کمتر فرصت 
حضور در جشنواره های مختلف را پیدا کرده ام. ایده های فراوانی در ذهنم 
داشتم که تمام سعی من بر این بوده تا آن ها را به نتیجه برسانم که مهمترین 
آن، آموزش های رایگان و ایجاد کسب وکار اختصاصی برای مددجویان 
موسسات خیریه بود که البته در این خصوص موفق هم شدم و چندین لوح 
تقدیر به عنوان کارآفرین موفق از سوی موسسات خیریه دریافت کردم. 

این اقدام مورد پسند همگان واقع شد و در برنامه های مختلف صداوسیما 
نیز به عنوان کارآفرین نمونه و موفق استان ارومیه معرفی شدم. همچنین 
در نخستین جشنواره مجازی بانوان ایرانی، بالندگی اقتصادی به عنوان 
بانوی فعال اقتصادی و کارآفرین نمونه شناخته شدم. هم اکنون نیز عضو 
کمیته تولید دانشنامه اقتصادی زنان ایران و همچنین مربی و طراح موفق 
در زمینه تولید محصولات هنری هســتم که به دلیــل ایده های ناب و 
راه اندازی آن ها به طور خاص، مورد توجه عموم قرار گرفته ام. از جمله این 
ایده ها استفاده از مشمبای pvc برای کاور مبل بود که در سال 1375 برای 
اولین بار در کشور توسط بنده ابداع شد. از سوی دیگر، دریافت گواهینامه 
مهارت بین المللی حرفه ای، دریافت گواهینامه مهارت بین المللی کاور 
دوزی، دریافت مهارت بین المللی گلسازی با بلندر و کاغذ کالک، از دیگر 
افتخارت من در طول ســال ها فعالیت اســت. تقریبا در تمامی کارهای 
هنری، گواهینامه مهارتی بین المللی کسب کرده ام. در این میان، با توجه 
به اطلاعات و مطالعاتی که در زمینه کشاورزی و کشت گیاهان دارویی 

داشتم، گواهینامه مهارت حرفه ای کشاورزی را هم کسب کرده ام.
برای معرفی محصولات خود از چه کانال هایی اســتفاده 
می کنید و مشتریان شــما از چه طریق می توانند با شما 

ارتباط برقرار کنند؟
به تازگی در پی راه اندازی سایت آموزشی کاورهای مختلف مبل هستم 
که عموم مردم به راحتی بتوانند به این ســایت دسترســی پیدا کنند، از 
آموزش های حرفه ای صفر تا صد این حرفه بهره مند شوند و با یادگیری 
تمامی فوت وفن های حرفه ای، با کمترین سرمایه گذاری کار خود را شروع 
کنند. ناگفته نماند، مشتریان عزیز می توانند از طریق کانال های ارتباطی 

زیر با اطلس کاور در ارتباط باشند.
  yasmin_nadimi@
 atlascover_cover@

 http://instagram.com/atla.scover
 http://rubika.ir/festival_banovan

http://eitaa.com/atlascover2021
yasmin.nadimi2018

atlascover2021
آیا در زمینه طراحی انحصاری محصولات مطابق با میل و 

سلیقه مشتریان خود نیز اقدامی کرده اید؟
معمولا طراحی ها طبق سلیقه مشتری و به طور اختصاصی بدون دریافت 
هیچ هزینه ای اضافی انجام می شــود. در مورد کاورهــا نیز، با توجه به 
درخواست مشتریان عزیز که بیشتر گالری ها و نمایشگاه های بزرگ در 
تهران بودند، سعی من بر آن بوده که کاوری را طراحی کنم تا هم محافظ 
عالی برای مبلمان باشــد و هم نما و زیبایی مبلمان دیده شود که با این 
رویکرد، در صدد دوخت کاور مبل از مشمبا برآمدم. بعد از سال ها تلاش 
فراوان، توانستم از مشــمبای pvc  با کد مناسب، کاور مبل طراحی و به 
مشــتریان ارائه دهم که این اقدام، مورد رضایت زیاد از طرف گالری ها و 
نمایشگاه ها قرار گرفت و به مرور بین مردم جا افتاد و استقبال خوبی هم 

از آن شد.

ماهنامهدنیایسرمایهگذاری
شماره71 81آبان1401
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مهمترین هدف و برنامه شما برای آینده چیست؟
 مهمترین هدف من، همچنان ایجاد زمینه های شــغلی موفق و پر سود 
برای جوانان کشور اســت که برنامه های ویژه ای برای این کار دارم که 
به زودی انجام می شــود. از دیگر اهداف می تــوان به آموزش رایگان به 
مددجویان و زندانیان اســت که در صورت همکاری های لازم از سوی 
مسئولان، این عزیزان این حرفه را فرا گیرند تا پس از رهایی، کسب وکاری 
را برای خود راه اندازی کنند تا آینده بهتری برای خود رقم بزنند. یکی دیگر 
از اهــداف مورد نظر، راه اندازی یک کارگاه بزرگ در زمین های صنعت و 
معدن استان ارومیه است که امیدوارم وزارت صنعت و معدن استان در این 
خصوص همکاری های لازم را داشــته باشند و به تحقق هر چه سریع تر 
این هدف کمــک کنند. به عنوان یک کارآفریــن تمام تلاش خود را 
می کنم تا حد امکان، بیش از پیش مردم را در راه رسیدن به کسب وکار 

ایده آل یاری کنم.
به عنوان یک بانوی کارآفرین موفق، پیشــنهاد شــما به 
افرادی که به تازگی قصد سرمایه گذاری در حوزه تولید را 

دارند، چیست؟
به اعتقاد من، علاقه مندان به ســرمایه گذاری، در ابتــدا باید بدانند که 
به کدام حوزه و رشــته تولیدی علاقه دارند و با کســب اطلاعات مفید و 
مهــارت کافی وارد حوزه دلخواه خود شــوند. فراموش نکنند که در آغاز 
راه اندازی تمامی کارها، به ویژه کارهای تولیدی، مشکلات زیادی پیش 
روی آن ها قرار خواهد داشت که به هیچ وجه نباید دلسرد شوند. همیشه 

به این اعتقاد داشته باشند که کارشان خاص و منحصر به فرد است. بدانند 
که کارآفرین اهل ریســک حساب شده اســت و نتیجه فعالیت ها در 
بلندمدت مشخص می شــود. به یاد داشته باشند که شاید هدف مورد 
نظرشان، از نگاه دیگران غیر ممکن باشد، ولی باید به گونه ای متفاوت 
به موقعیت ها و فرصت ها نگاه کنند و باور داشته باشند که هدف شان 

دست یافتنی و خیلی واقعی است.
آیا نهادها و دســتگاه های ذی ربط امتیــاز خاصی را برای 

کارآفرینی واحد تولیدی شما در نظر داشته اند؟
به نظرم، امتیازاتی همچون اســتفاده از اعتبــارات بانکی بدون وثیقه، 
شرکت در کنفرانس های جهانی و استفاده از خط سبز گمرک، تنها برای 
کارآفرینان برتر کشور است. بخشنامه های متعددی در خصوص حمایت 
از کارآفرین و اعطای وام های 4 درصدی وجود دارد، اما در عمل هیچ یک 
از این ها انجام نمی شــود. متاسفانه بانک ها برای ارائه تسهیلات بانکی، 
بروکراســی خاص خود را دارند و اکثر کارآفرینان برای اســتفاده از وام با 
مشکل وثیقه و ضامن مواجه هستند. در این میان انتظار بنده به عنوان یک 
کارآفرین این است دولت حمایت ویژه ای از کارآفرینان کشور داشته باشد 

تا مسیر ایجاد اشتغال هموارتر شود.
با توجه به شرایط اقتصادی حاکم بر جامعه چه تسهیلات 
و امتیازاتــی می تواند ســرمایه گذاران را به کارآفرینی 

ترغیب کند؟
متاسفانه به دلیل شــرایط اقتصادی حاکم بر جامعه، اکثر افرادی که به 
عنوان مغزهای متفکر در زمینه های شــغلی مختلف شناخته می شوند و 
منبع ایده های ناب برای کارآفرینی هستند، در حال حاضر فعالیتی انجام 
نمی دهند. مطمئنا اگر حمایتی از این عزیزان صورت گیرد و شرایط مناسب 
اقتصادی فراهم شود، ایران از نظر کارآفرینی حرف اول را در جهان خواهد 
زد و پیشــرفت اقتصادی چشمگیری حاصل خواهد شد. این موضوع در 
جهان ثابت شده که ایرانیان ذاتا خلاق و فعال هستند. با این حال کارآفرینان 
کشورمان با مشکلات فراوانی مواجه هستند که به عنوان نمونه می توان 
به دوندگی زیاد برای دریافت یک وام معمولی و علاوه بر آن، تهیه وثیقه و 
ضامن اشاره کرد. به اعتقاد بنده، اگر تسهیلات مناسبی برای کارآفرینان 
در نظر گرفته شود و خیلی از بروکراسی های اداری و مانع تراشی ها برداشته 
شود، سرمایه گذاران زیادی به کارآفرینی ترغیب می شوند. از سوی دیگر، 
اگر مسئولان حمایت ویژه ای از محصولات تولید داخل داشته باشند، افراد 
جامعه بیشتر از کالاهای ایرانی استفاده کنند و همچنین استفاده از خط سبز 
گمرک برای عموم کارآفرینان آزاد شود، شرایط اقتصادی کشورمان بهتر 

از گذشته خواهد شد.
و سخن آخر...

 به عنوان یک بانوی کارآفرین بر این باور هستم که هیچ وقت نباید دست 
از تلاش و کوشش برداشت. باید به هدف مورد نظر ایمان داشت، با اعتماد 
به مسیر ادامه داد، باید از تجربیات دیگران استفاده کرد و تجربیات خود را 
هم به دیگران انتقال داد تا دست در دست یکدیگر، جهت اعتلای ایرانی 

آباد برآییم.


